
Revisionsberättelse för Fripost, föreningen för fri e-post för verk-
samhetsåret 2016

Undertecknad revisor, ombedd att revidiera föreningens räkenskaper
och verksamhet för verksamhetsåret 2016 får efter fullgjort uppdrag
lämna följande utlåtande:

Resultaträkningens uppgifter har granskats. Alla intäkter och kostna-
der är styrkta med kvittenser. Plusgirots och PayPals in- och utgående
behållning har kontrollerats utan anledning till anmärkning. Revisorn
noterar att föreningen konsekvent har gjort ett positivt resultat under
flera år med cirka 10 kkr/år, vilket gör det synbart svårt att försvara
styrelsens återkommande äskanden om donationer utan att riskera att
förlora medlemmarnas förtroende. Revisorn föreslår att styrelsen för
kommande år funderar över hur budgeten läggs med tanke på förväntade
icke-monetära bidrag och klargör eventuella mål med att fondera för
framtiden såväl i verksamhetsplan som i budget.

Styrelsens och föreningens verksamhet har granskats. Aktiviteter, ut-
skick, beslut och möteprotokoll har funnits vara i god ordning och i
överensstämmelse med föreningens stadgar. Särskilt noteras att det är
positivt att medvetenheten om och viljan att synliggöra icke-monetära
bidrag till föreningens verksamhet är väl förankrad hos styrelsen. Det
finns även en önskan hos styrelsen att på ett tydligare och löpande sätt
redovisa föreningens utåtriktade och medlemsorienterade verksamhet,
såsom öppna föreläsningar och verkstäder. Båda dessa punkter är vikti-
ga för föreningens synlighet utåt, men från revisorns perspektiv framför
allt viktiga för föreningens öppenhet gentemot medlemmarna. Det är
värt att understryka att inget skäl funnits till anmärkning på nuvaran-
de rutiner därvidlag, utom vad gäller den långa tiden det tar att ren-
skriva och tillgängliggöra styrelsens mötesprotokoll. Det är revisorns
rekommendation till nästa styrelse att fortsätta arbetet med att finna
konkreta uttryck för ökad öppenhet och insyn, i synnerhet vad gäller
att finna rutiner som medger snabbare tillgängliggörande av styrelsens
protokoll.

Sammanfattningsvis är det revisorns förslag att årsmötet beviljar sty-
relsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret.
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